
  

Kalisz, 12.04.2023 r. Pani

BSBZ.6140.0068.2023 Barbara Oliwiecka

Radna Rady Miasta Kalisza                          

Szanowna Pani Radna, 

w odpowiedzi na Pani interpelację dotyczącą wysiania trawy informuję: 

na początku 2019 roku na terenie  Schroniska znajdował się  tylko i  wyłącznie jeden nieczynny
wybieg ponieważ był zarośnięty chwastami.  Obecnie posiadamy 15 wybiegów. Psy na wybiegi
wypuszczane są  pojedynczo przez  pracowników Schroniska  w czasie  wykonywania  przez  nich
prac porządkowych w boksach oraz przez wolontariuszy w dowolnym czasie. Zależy nam na tym,
aby  każdy  zwierzak  przynajmniej  raz  na  dzień  mógł  się  wybiegać  co  zdecydowanie  poprawia
jego  stan  psychofizyczny.  Koszt  zakupionej  w  tym  roku  trawy  wyniósł  1.085,00  zł.   Jest  to
mieszanka przeznaczona na tereny suche.  Skomponowana z gatunków  o niskich wymaganiach
wilgotnościowo-glebowych.  Uzyskujemy  trawnik  o  walorach  dekoracyjnych,  dobrze  znoszący
nasłonecznienie,  niedobór  wilgoci  i  mroźne zimy,  który jest  odporny na udeptywanie.  Z czego
wysialiśmy około 1/3 bazując na krótko oraz długoterminowych prognozach pogody. Wysiana dwa
i  pół  tygodnia  temu  trawa  obecnie  kiełkuje.  Pozostałe  2/3  wysialiśmy  pod  koniec  zeszłego
oraz w bieżącym tygodniu. 

Trawa  została  wysiana  na  czterech  wybiegach  oraz  na  terenie  kwarantanny.  Wybieg
kwarantanny,  według  obowiązujących  przepisów  weterynaryjnych  stanowi  jedynie  bufor
zabezpieczający psy mieszkające na terenie Schroniska przed kontaktem z psami przebywającymi
na kwarantannie. 

                                                                                                   
w z. Prezydenta Miasta Kalisza

/…/
Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza 



  

Kalisz, 12.04.2023 r. Pan

BSBZ.6140.0068.2023 Piotr Mroziński

Radny Rady Miasta Kalisza                          

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na Pana interpelację dotyczącą wysiania trawy informuję: 

na początku 2019 roku na terenie  Schroniska znajdował się  tylko i  wyłącznie jeden nieczynny
wybieg ponieważ był zarośnięty chwastami.  Obecnie posiadamy 15 wybiegów. Psy na wybiegi
wypuszczane są  pojedynczo przez  pracowników Schroniska  w czasie  wykonywania  przez  nich
prac porządkowych w boksach oraz przez wolontariuszy w dowolnym czasie. Zależy nam na tym,
aby  każdy  zwierzak  przynajmniej  raz  na  dzień  mógł  się  wybiegać  co  zdecydowanie  poprawia
jego  stan  psychofizyczny.  Koszt  zakupionej  w  tym  roku  trawy  wyniósł  1.085,00  zł.   Jest  to
mieszanka przeznaczona na tereny suche.  Skomponowana z gatunków  o niskich wymaganiach
wilgotnościowo-glebowych.  Uzyskujemy  trawnik  o  walorach  dekoracyjnych,  dobrze  znoszący
nasłonecznienie,  niedobór  wilgoci  i  mroźne zimy,  który jest  odporny na udeptywanie.  Z czego
wysialiśmy około 1/3 bazując na krótko oraz długoterminowych prognozach pogody. Wysiana dwa
i  pół  tygodnia  temu  trawa  obecnie  kiełkuje.  Pozostałe  2/3  wysialiśmy  pod  koniec  zeszłego
oraz w bieżącym tygodniu. 

Trawa  została  wysiana  na  czterech  wybiegach  oraz  na  terenie  kwarantanny.  Wybieg
kwarantanny,  według  obowiązujących  przepisów  weterynaryjnych  stanowi  jedynie  bufor
zabezpieczający psy mieszkające na terenie Schroniska przed kontaktem z psami przebywającymi
na kwarantannie. 

                                                                                                   
w z. Prezydenta Miasta Kalisza

/…/
Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza 




